
☞ Postbus 87594 � 1080 JN  Amsterdam � telefoon 020 - 673 32 33maart 2006INFO 70

www.vbvinfo.nl

■ 11.00 uur

1.  Opening Algemene  
 Ledenvergadering
Welkomstwoord en inleiding door Flory 
Neter, voorzitter.

2.  Ingekomen stukken en 
 mededelingen
Tijdens dit agendapunt zal Flory Neter 
mededelingen doen over ontwikkelingen 
en lopende zaken.

3. Notulen
Goedkeuring notulen jaarvergadering 
2005. Deze notulen zijn integraal opgeno-
men in het archief (www.vbvinfo.nl) en tot 
eind 2005 waren deze op te vragen bij het 
secretariaat. 

4.  Verslag penningmeester
Het financieel verslag van 2005 en de 
begroting van 2006 kunt u op aanvraag bij 
de penningmeester bestellen (VBV, Post-

bus 87594, 1080 JN  Amsterdam). 
Ook verkrijgbaar bij de balie in de ont-
vangsthal CASA 400.

5.  Verslag kascontrolecommissie

6.  Decharge bestuur

7.  Benoeming kascontrole 
 commissie 2006

8.  Vaststelling contributie 

9.  Bestuursleden
Kandidaten en tegenkandidaten dienen 
schriftelijk, ondertekend door de kandi-
daat alsmede door vijf VBV-leden uiterlijk 
een week voor de vergadering te worden 
aangemeld. Voor adressering zie colofon.
Rooster van aftreden:
■ Albert de Leeuw
■ Louis Rozendaal
Allen stellen zich herkiesbaar.

10. Toelichting van de voorzitter 
en andere bestuursleden over de 
komende acties van het VBV

11. Rondvraag

12. Huishoudelijke mededelin-
gen. Sluiting van de vergadering 
(uiterlijk 12.30 uur)

■ 12.30 uur LUNCH

Vanaf 12.30 uur staat de lunch klaar voor 
leden die zich daarvoor hebben aange-
meld en genodigden. Bij voldoende plaats 

is het mogelijk introducees mee te bren-
gen. Prijs voor introducees: 15,- euro. 

Let wel: deze bedragen moeten 
aan de zaal worden voldaan.

■ 13.45 uur     
MIDDAGPROGRAMMA

14.00 uur. GASTSPREKERS:

■ Drs. Ton van Gils, directeur Pensioen- 
 en Uitkeringsraad tot 1 juni 2006

■  Drs. Ronald Leopold, directeur PUR 
vanaf 1 juni 2006. Onderwerp gastspre-
kers zal zijn: ‘de wetten. Verleden, heden 
en toekomst’.

■  14.30 uur

Gelegenheid tot het stellen van vragen.

■  15.00 uur

Na afloop van de middagbijeenkomst zijn 
enkele functionarissen van de PUR aanwe-
zig om uw persoonlijke vragen te beant-
woorden. De accommodatie zal zodanig 
zijn dat men ongestoord een gesprek kan 
voeren.

Van 10 tot 11 uur is de inschrijving en ontvangst 
in de bovenzaal van hotel CASA 400 te Amster-
dam (lift aanwezig), waar u tevens een consump-
tie wordt aangeboden.

Problemen met vervoer?
Laat het VBV meedenken. 
Bel naar 020 - 67 33 233

Aanmeldingskaart
Deze is u reeds per post toege-
zonden. Vul de kaart in en doe 
deze op de post voor 5 maart a.s.

Agenda Algemene Leden-
vergadering 19 maart 2006
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Hotel CASA 400. Adres: James Wattstraat 75, 
1097 DL Amsterdam.  www.hotelcasa400.nl
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De idee dat ziekenfonds en particulier 
nu eindelijk definitief zouden verdwijnen, 
was een van de belangrijkste argumenten 
om de nieuwe zorgverzekeringswet met 
gepaste terughoudendheid te omarmen.
Een van de grote verschillen tussen die 
twee verzekeringsvormen was het sys-
teem van natura (voor het ziekenfonds) 
en restitutie (voor de particuliere ver-
zekering). De naturapolis, dus de recht-
streekse betaling door de verzekering 
aan de behandelaar - zonder tussenkomst 
van de patiënt - is echter gewoon blijven 
bestaan. Is de premie voor de natura-
verzekering betaald dan krijg je geen 
rekeningen meer en dan lijkt het alsof de 
gezondheidszorg een gratis verstrekking 
is waar je recht op hebt. 
Het leek nu juist zo’n mooi gegeven dat 
iedereen vanaf nu meer zicht zou gaan 
krijgen op de kosten van de gezondheids-
zorg. Dat zou dan wellicht weer leiden 
tot meer bezinning waardoor overbodig 
gebruik van die kostbare gezondheids-
zorg wordt voorkomen. Voorkomen was 

toch altjd beter dan genezen?
Die gezondheidszorg zit echt niet te 
wachten op patiënten met lichte ver-
koudheden en, zo zou je denken, dan kun 
je misschien iemand overtuigen van de 
noodzaak van een gezonder leefpatroon 
waardoor klachten ook gewoon kunnen 
verdwijnen (of zelfs helemaal niet meer 
ontstaan) zonder gebruik van vaak kost-
bare hulpmiddelen.

Vreemd maar waar, sommige verzeke-
raars hebben alleen maar zo’n naturapo-
lis. Andere verzekeraars hebben echter 
wel een restitutiepolis maar bieden die 
niet aan of maken het voor de verze-
kerde onaantrekkelijk. Wie een restitu-
tieverzekering zou willen afsluiten, wordt 
menigmaal het bos in gestuurd en kan 
gaan shoppen. Bestaande contracten 
voor aanvullende verzekeringen waar-
voor geen acceptatieplicht bestaat, kun-
nen daarmee op de tocht worden gezet 
of op zijn minst het voor de verzekerde 
uiterst lastig maken.

Nog bedenkelijker is 
het  dat naturaver-
zekeraars proberen 
om zorgverleners 
tot het tekenen 
van contracten 
te dwingen. Een 
verzekeringsmaat-
schappij behoort 
maar één contract te 
sluiten en dat is met 
de verzekerde. Een 
maatschappij die een 
huis verzekert, sluit 
immers ook geen 
contract met één 
van de brandweer-

Particulier, ziekenfonds 
of een ziek fonds
In het vorige themanummer werd uitgebreid ingegaan op de 
technische en financiële kanten van de nieuwe zorgverzekeringen. 
De kaarten en polisbladen zijn nu wel zo ongeveer geschud, vrij-
wel iedereen heeft zijn verzekering afgesloten, een goed moment 
om even stil te staan en beschouwend terug te blikken.

corpsen zodat alleen die ploeg mag blus-
sen. Ieder heeft zo zijn eigen verantwoor-
delijkheden. Iedere schijn van inmenging 
in de behandeling van zorgverleners door 
contractuele verplichtingen naar een ver-
zekeraar moet worden vermeden.
Natuurlijk is het begrijpelijk dat hoge kos-
ten voor operaties en ziekenhuisopname 
niet zomaar kunnen worden opgehoest. 
Dat zijn meestal bedragen die niet even 
kunnen worden voorgeschoten; de optie 
om eerst het bedrag zelf te ontvangen 
van de verzekeraar wordt - gezien de 
hoogte - vaak als te riskant beschouwd. 
Maar die rekening behoor je wél zelf te 
zien!
Ten slotte nog een bedenking tegen 
het naturasysteem waarbij contracten 
worden gesloten tussen verzekeraar en 
behandelaars. Dat houdt feitelijk in dat 
de patiënt zou moeten kiezen uit behan-
delaars die zijn gecontracteerd door de 
verzekeringsmaatschappij. Waar blijven 
wij dan met die veelbesproken en hoog-
geroemde vrije artsenkeus?
Er lijkt een nieuw ‘ziekenfonds’ en ‘parti-
culier’ systeem aan het ontstaan. Je zou 
je kop er bijna onder verwedden dat 
dit niet de bedoeling was van minister 
Hoogervorst.

In het nummer van december 2005 
stond een oproep aan de groep wezen, 
half-wezen en andere WO-II-overleven-
den die onder voogdij hebben gestaan 
van L’Ezrath ha Jeled en andere voog-
dijverenigingen. Een aantal mensen rea-
geerde hierop. 
Helaas, de VBV-computer crashte en 
het bestand met die reacties verdween. 
Onze excuses voor dit ongemak.

Op 19 maart  na afloop van de Alge-
mene Ledenvergadering houdt het VBV 
een speciale bijeenkomst voor deze 
doelgroep. Ook wezen die geen lid zijn 
van het VBV zijn daar welkom. 
Flory Neter zal een overzicht geven van 
hetgeen er tot nu tot is bereikt en ver-
der is er gelegenheid tot het uitwisselen 
van ideeën en wensen. 
Plaats: Casa 400 (voor adres zie agenda 
op pagina 1 van deze VBV-Info).
Tijd: 16.30. 

Reacties per TEL. 020 67 33 233
Email: netpol@zonnet.nl

Nogmaals oproep aan:

Wezen van 
weleer
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De directeur/secretaris van de (PUR), 
Ton van Gils (drs. A. J. van Gils) zal met 
ingang van 1 juni 2006 vertrekken. Zijn 
opvolger wordt Ronald Leopold (drs. R. K. 
Leopold).

Ook vertrekt de secretaris van de PUR, 
Raadskamer Wuv, Renée ter Heide (mw 
mr. A. R. ter Heide) en wel met ingang van 
1 mei 2007. Over haar opvolging is echter 
nog niets bekend.    

Behalve personele veranderingen wordt 
ook de wijze van huisvesting aangepast. 
In het kort komt het hierop neer dat met 
ingang van 1 oktober 2006 het personeel 
van de PUR geheel wordt ondergebracht 
in het gebouw de ‘Schans’. Nu zijn de 
medewerkers verspreid over twee 
gebouwen te weten het hoofdgebouw de 
‘Schans’ en het andere gebouw de ‘Wing’. 
De ‘Wing’ wordt als onderkomen van de 
PUR opgeheven.

Organisatie met 
Cliëntverzorgende teams 
Tenslotte nog een beeld van de 
voorgenomen wijzigingen binnen 
de Organisatie van de PUR. Het 
personeel van de PUR was vanouds 
ondergebracht in functionele eenheden. 
Dat betekende dat er een bureau was 
dat zich bezighield met de behandeling 
van nieuwe aanvragen, een bureau dat 
de vergoedingen berekende en betaalde, 
een bureau dat correspondentie voerde, 

enzovoorts. Vroeger was die functionele 
opsplitsing zelfs sterker nog dan 
tegenwoordig. 

Met ingang van 1 juli 2006 wordt echter 
de behandeling vanaf de eerste aanvraag 
tot en met het beheer (= berekenen en 
betalen van de periodieke uitkeringen, 
vergoedingen en tegemoetkomingen) 
ondergebracht bij ‘Cliëntverzorgende 
teams’. Dat houdt dus in dat een cliënt 
voortaan voor iedere fase van de 
behandeling van zijn aanvraag, te maken 
heeft met hetzelfde team.

Let wel: met hetzelfde team betekent 
dus niet noodzakelijkerwijs ook met 
dezelfde medewerker. Want tegelijkertijd 
vindt de introductie plaats van ‘workflow 
management’ dat neerkomt op het snel 
kunnen overhevelen van werkzaamheden 
van de ene medewerker naar een ander 
die er meer tijd voor heeft. De PUR 
hoopt zo de voortgangsbewaking te 
verbeteren en een optimaal gebruik 
te kunnen maken van de beschikbare 
krachten in een krimpende organisatie.

Ook u kunt iets 
goeds nalaten voor 
de toekomst. 
Het voortbestaan 
van uw VBV om uw 
belang en dat van 
de tweede genera-
tie te behartigen.

Voor een persoonlijk en vertrouwelijk 
advies kunt u telefonisch terecht bij: 
Louis Rozendaal 075 6701988
Hans  Vos 06 50920131
Flory Neter-Polak 06 53245772  

Nalatenschap  
puur voor de 
toekomst …

Veranderingen bij de PUR
Reeds vorig jaar meldde het VBV over personele veranderingen 
binnen de Pensioen- en Uitkeringsraad (PUR). Hieronder volgt een 
opsomming van alle wijzigingen welke ons tot het moment van 
voorbereiding van deze Info bekend zijn gemaakt.
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Bijna 100% van de mensen die 
wij per brief hadden uitgenodigd, 
heeft gereageerd. Een topscore 
dus. De mensen die in het bui-
tenland wonen, kunnen helaas 
vrijwel nooit bij de Algemene 
Ledenvergadering aanwezig zijn. 
Voor mij was de bijeenkomst in 
Tel Aviv een Algemene Leden-
vergadering in het klein. Ik was blij verrast 
omdat de mensen ook van zeer ver kwa-
men. Van een dorpje bij de Libanese grens 
tot Jeruzalem en Beersheva.

De onderwerpen die werden 
besproken, waren:
*Artikel 2, *Veranderingen bij de PUR, 
*Positie van kinderen uit een gemengd 
huwelijk, *Rechtzaak onderduikers, *Finan-
ciële teruggang weduwen, *Wezen.
Het moge duidelijk zijn dat de problema-
tiek rond het Artikel 2 een belangrijk 
onderwerp was. Voor Israël geldt dat het 
kantoor van de Claims Conference niet op 
de hoogte is van de specifieke regelingen 
die er voor Nederlanders zijn. Met andere 
woorden, in Israël interpreteert de Claims 
Conference de WUV nog steeds als een 
compensatie-uitkering. Dat houdt in dat als 
de mensen geen contacten hebben met 
Nederlanders of Nederland zij gewoon 
- nog vóór de aanvraag echt in behandeling 
is genomen - naar huis worden gestuurd.
Channa Friedman zal als Israëlisch lid van 
het VBV proberen hierover Collette Avital 
van de Knesseth te benaderen om haar 
zo mogelijk te betrekken bij dit probleem 
aangezien zij de ‘oorlogsgetroffenen’ in 

haar portefeuille heeft.
Een ander punt betrof het functioneren 
van het Nederlands Informatie Kantoor 
in Jeruzalem. Het werd duidelijk dat men 
problemen heeft met de bejegening en 
de wachttijden die worden gehanteerd 
alvorens zaken worden verwerkt.

Natuurlijk kan deze bijeenkomst niet 
worden gezien als een officiële vergade-
ring omdat de statuten van het VBV niet 
voorzien in het houden van vergaderingen 
in het buitenland. Voor het VBV-bestuur 
is het motto: contact, luisteren en trans-
parantie. Ingrediënten daardoor ook deze 
bijeenkomst weer als bijzonder geslaagd 
werd ervaren.

Voorzitter VBV in Israël
Op 1 februari jl, had ik in Tel Aviv een bijeenkomst met de in Israël 
wonende VBV-leden. Aangezien ik in Israël was voor de kwestie de 
wezen betreffende, besloot ik om die twee dingen te combineren.

Foto: VBV voorzitter Flory Neter met VBV-leden poseren 
voor hun ‘eigen’ hollandse achtergrond na afloop van de 

bijeenkomst in Tel Aviv.

Door Flory Neter




